
SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Náves 300, Pohořelice, 763 61 
 
         Pohořelice 24. července 2016 
 
Zápis z členské schůze konané dne 1.7.2016 
 
V pátek dne 1.7.2016 proběhla v hasičské zbrojnici červencová členská schůze, které se zúčastnilo 
celkem 20 hasičů. Schůzi vedl starosta sboru Milan Zelík.  
 

1.)  Svátky – 17.7. Martina Petříková 
Narozeniny – 11.7. Josef Umýsa, 15.7. Gabriela Hyblerová, 18.7. Tomáš Zelík, 2.7. Zdeněk 
Klementa 
 

2.) Uskutečněné akce v uplynulém měsíci 
- 11.6.2016 – Krajské kolo hry Plamen v Horní Lidči – st. žáci 3. místo! 
- 12.6.2016 – Krajské kolo dorostu v Horní Lidči – za SDH Sazovice, kteří skončili na druhém 
místě závodili také Marek Šiška a Tomáš Lapčík, v jednotlivcích závodil Jan Landsfeld – starší 
dorost, který obsadil 5. místo 
- 18.6.2016 – Okresní kolo v PS – Vrbětice – ženy 3. místo, ale i tak postupují do Krajského 
kola v PS v Hulíně 6.8.2016 
- 23.6.2016 – u remízku pod letištěm začal hořet balík slámy s odpadky – vše bylo uhašeno, 
na místě zasahovali Lubomír Hanáček, Dušan Vrzala, Miroslav Vrzala a Jana Forbelská, zpráva 
o zásahu byla předána na Hasičskou stanici v Otrokovicích 
- 26.6.2016 – ZL – Sazovice – muži 25/30, Gábina Hyblerová šla koš za Velý Ořechov, Jana 
Forbelská proud za Vysoké Pole 
 

3.) Plánované akce  
- 2.7.2016 – VCUH Vésky 
- 3.7.2016 – VCUH Částkov 
- 8.-10.7.2016 voda – Hron, Slovensko 
- 10.7.2016 – VCUH Mistříce 
- 17.7.2016 – VCUH Tučapy 
- 23.7.2016 – VCUH Hradčovice 
- 24.7.2016 – VCUH Kněžpole 
- 24.7.-2.8.2016 – Kamínka 
 - záloha 37.500,- Kč byla uhrazena 
 - schůzka ohledně průběhu tábora bude v pondělí 4.7. v 17:30 hodin 
 - pobyt i strava dětí je hrazena z jejich vlastních financí, vedoucí si jídlo platí sami, 
 ubytování by mělo být zdarma dle emailové domluvy se správkyní areálu 
 - na odměny a ostatní věci budeme ze sborové pokladny přispívat částkou 5.000,- Kč - 
 hlasováno – všichni pro 
 - překážky a další těžké vybavení převeze Miroslav Vrzala náklaďákem 
 - na převoz batohů a dalších menších věcí se nabídnul Milan Vaďura s dodávkou 
 - s SDH Roštín je dohodnuto, že se bude moci trénovat na jejich tréninkové ploše 
 vedle fotbalového hřiště, kde mají již i kladinu. Základna a káď bude taktéž k dipozici. 
 - Aleš Maňásek se pokusí dohodnout nějakou rozumnou cenu z výrobcem nálepek na 
 táborová trička 
- 20.8.2016 – Sportovní den 
 - Gábina Hyblerová se pokusí domluvit zapůjčení pivních setů na akci 



 - jelikož nás bude zřejmě málo (ženy jedou na závody), tak vznikla debata o tom, koho 
 bychom ještě mohli oslovit. Návrh Milan Zelíka na oslovení žen z ČČK byl přijat všemi 
 - musí to s nimi domluvit sám. Taktéž má na starosti domluvit i fotbalisty.  
 - je možné, že budou na akci i koně – další podrobnosti domluví Milan Zelík 
 - oplocení se pokusí zajistit Miroslav Vrzala 
 - disciplíny a další podrobnosti doladíme na další členské schůzi 
- Barum Rally – budeme dělat stánek ??? 
 - ponecháno na další schůzi, až budeme vědět kdy se přes nás pojede 
 

4.) Pokladna 
- elektroměr? 1.82 – 4.114 kWh, 1.83 – 2.127 kWh 
- členské příspěvky – konečně vše bylo předáno do pokladny 
- stav pokladny v úplném znění zápisu 
- otázky daňového přiznání jde řešit Milan Zelík dne 4.7.2016 na finanční úřad do Otrokovic 
- Milan Zelík měl úkol pozjišťovat informace k novému bankovnímu účtu, který by nám více 
vyhovoval, nejlépe bez poplatků za vedení účtu a příkazy. Předložil nabídky od Komerční 
banky, České spořitelny, FIO banky, AIR banky, Raiffeisen banky, a GE Money banky – nyní již 
Moneta banky 
- nejvýhodnější variantou je zřídit účet u FIO banky, kde je zdarma vedení účtu, platby i 
převody, internetové bankovnictví a dvě platební karty, včetně dvou přístupů 
k internetovému bankovnictví 
- hlasováno o zřízení nového účtu u FIO banky – 18 x pro, 2 se zdrželi 
- dotace MŠMT – musíme dát dohromady účtenky 
- smlouva s METAL PS – podmínky daňového přiznání má na starosti Milan Zelík 
- dar Zlínského kraje na rekonstrukci koňky  
 - musíme doložit účtenkami 
 

5.) Technika a ostatní vybavení 
- nové vozidla – čeká se na dokumenty z MV, aby mohla obec vyhlásit výběrové řízení 
- přívěsný vozík – čeká se až jak to dopadne s novým vozidlem a kolik zbyde financí 
- budík na PPS 12 – Aleš Maňásek a Lubomír Hanáček – stále na to nebyl čas 
- držák na přílbu – Miroslav Bičan – řeší se 
- těsnění na čerpadle u PPS sport – Aleš Maňásek a Lubomír Hanáček – vyřeší během týdne až 
dvou 
 

6.) JSDHO 
- zdravotní prohlídky schází u Tomáše Hanáčka a Pavla Šedi 
- technická u Avie je hotová – Miroslav Vrzala, cena 2.260,- Kč – proplaceno na obci, dále 
bude třeba napsat doklad na částku 700,- Kč jako výdaje na nutné opravy pro Miroslava 
Vrzalu 
- cvičení jednotky – Miroslav Vrzala – čekáme na nové vozidla 
 

7.) Zbrojnice a brigády 
- regál do garáže – prozatím pozastaveno 
- napojení do kanalizace – prozatím pozastaveno – řeší se pozemek 
- podkroví – termín brigády vyřešíme v srpnu 
- pozemek vedle zbrojnice – Milan Zelík hovořil s panem Vyoralem, který pozemek nyní 
využívá a informoval jej o tom, že pozemek již je majetkově vyřešen a patří Českému státu a 
tudíž i na prodej. Pan Vyoral nemá o tento pozemek zájem, vyklidí jej, můžeme jej odkoupit. 
Pouze nás požádám o pomoc při vybudování nového plotu – veškeré potřebné věci má, jde o 
pracovníky – s tímto nemá na schůzi nikdo problém, až bude znám termín, tak vypomůžeme 
dle možností.  



- Milan Zelík bude informovat starostu obce, jak to s pozemkem probíhá 
 

8.) Koňka 
- ručka k ventilu – Miroslav Vrzala – stále se řeší 
- Miroslav Bičan dokoupí další sadu barev – černá, červená, zelená, ředidlo 
 

9.) Činnost mládeže 
- Jana Forbelská – není třeba nic dokoupit ani opravit 
- aktuálně se řeší možné sloučení starších žáků z Malenovic a Pohořelice, jelikož obě družstva 
mají malý počet žáků spadajících do této věkové kategorie – hlasováno – 19 x pro, 1 se zdržel, 
uvidíme, jak na sloučení budou reagovat Malenovjáci 
 

10.)  Sportovní družstva – ženy a muži 
- je potřeba dokoupit nové hadice 3 x B, 2 x C – do 15.000,- Kč – hlasováno, všichni pro  
 

11.)  Diskuze 
- Milan Zelík – vydaný almanach všech sborů okresu Zlín vnuknul nápad zpracovat také 
historii našeho sboru, neboť staré kroniky se již dávno ztratily a pamětníků bude postupem 
času ubývat – tento nápad se zalíbil – Vít Blaha má za úkol dát dohromady alespoň stručný 
výtah z historie sboru, který bychom doplnili informace nejstarších členů 
- do 15.7.2016 se musí na OSH zaslat upravený seznam členů s jejich adresami – budou se 
vydávat nové kartičky 
- Víceboj v Otrokovicích – zúčastní se Jana Forbelská a Jan Landsfeld, bohužel nemáme 
nikoho, koho bychom moli dodat jako pořadatele 
 
         Milan Zelík 
                   starosta sboru 


